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عیسی فرهادی خبر داد:
افزایش ۱۲۵ درصدی صادرات از منطقه آزاد انزلی ظرف شش ماه نخست ۱۴٠۱

مدیرعامل  هیأت  رییس  فرهادی،  عیسی 
از  انزلی  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  و 
رشد ۱۲۵ درصدی صادرات ناشی از تولید 
در شش  بازارهای هدف  به  منطقه  این  در 
مدت  با  مقایسه  در  سالجاری  ابتدایی  ماه 
مشابه سال ۱۴۰۰ خبر داد؛ آماری که نشان 
دهنده موفقیت این سازمان در تحقق یکی 
از مهمترین شاخص های اجرای سیاست های 

اقتصاد مقاومتی در مناطق آزاد است.
سازمان  مدیرعامل  و  مدیره  هیأت  رییس 
ابتدای  از  اینکه  بیان  با  انزلی  آزاد  منطقه 
و  صادرات  شهریورماه  پایان  تا   ۱۴۰۱
تولیدی  واحدهای  مهندسی  فنی  خدمات 
این منطقه به ۱۱.۴۶ میلیون دلار بالغ شده 
صادر  دلار  میلیون   ۷.۶۶ با  مقایسه  در  که 
شده در همین مدت در سال گذشته بیانگر 
اظهار داشت:  افزایش ۴۹.۶ درصدی است، 
مجدد  صادرات  شاخص  در  براین  علاوه 
منطقه  این  تولیدی-صنعتی  واحدهای  نیز 

٤٤ 2

حسن محمدیاری نماینده مردم تالش، 
رضوانشهر و ماسال در مجلس شورای 
حجت الاسلام والمسلمین  اسلامی، 
شهرستان  امام جمعه  نورزاد  مجتبی 
مدیر  حیدرنیا  بختیار  دکتر  تالش، 
شهرستان  درمان  و  بهداشت  شبکه 
هاشمی-  نظام الدین  دکتر  و  تالش 
با  نورانی  شهید  بیمارستان  رییس 
دکتر حیدرعلی بالو سرپرست دانشگاه 
علوم پزشکی گیلان در رشت دیدار و 

گفتگو کرند.
و  بهداشت  مشکلات  نشست،  این  در 
درمان شهرستان تالش ازجمله فقدان 
کمبود  لاپاراسکوپی،   ،MRI دستگاه 
شد  مطرح  متخصص  پزشکان  برخی 
مرکز  سریع تر  هرچه  راه اندازی  و 
درمان سرطان و شیمی درمانی و دیگر 
شهرستان  سلامت  حوزه  موضوعات 

تالش مورد بررسی قرار گرفت.
ریاست  سرپرست  بالو،  حیدرعلی 
این  در  گیلان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
جمعیت  و  وسعت  به  اشاره  با  نشست 
قابل توجه شهرستان تالش، اظهار کرد: 
شهرستان تالش بعد از رشت، بیشترین 
و  داده  اختصاص  خود  به  را  جمعیت 
به  گیلان  پزشکی  علوم  دانشگاه  یقیناً 

این شهرستان نگاه ویژه ای دارد.
تالش  شهرستان  اینکه  بیان  با  وی 
و  لاهیجان  شهرستان  همچون 
درمانی  قطب های  جزو  بندرانزلی 
نظام  تقویت  افزود:  هستند،  استان 
سلامت شهرستان تالش برابر با تقویت 
بهداشت و درمان شهرستان های غرب 

استان است.
مردم  نماینده  محمدیاری،  حسن 
و  رضوانشهر  تالش،  شهرستان های 
اسلامی  شورای  مجلس  در  ماسال 
انتصاب  تبریک  با  نشست  این  در  نیز 
دانشگاه  سرپرست  به عنوان  بالو  دکتر 
کرد:  اظهار  گیلان،  پزشکی  علوم 
به  گیلان  پزشکی  علوم  دانشگاه  نگاه 
و  رضوانشهر  تالش،  شهرستان های 

ماسال باید ویژه باشد.
نیازهای  از  بخشی  برشمردن  با  وی 
شهرستان  در  درمانی  و  بهداشتی 
تالش، افزود: ما همچون گذشته یاریگر 
سلامت محور  برنامه های  پشتیبان  و 

دانشگاه علوم پزشکی گیلان هستیم.
در  گیلان  نمایندگان  مجمع  عضو 
خود  همه جانبه  آمادگی  از  ملت  خانه 
دغدغه های  و  مسائل  پیگیری  جهت 
و  داد  خبر  استان  درمان  و  بهداشت 
گفت: خوشبختانه همدلی و همگرایی 
شهرستان های  مسئولان  بین  خوبی 
رفع  ماسال جهت  و  رضوانشهر  تالش، 
بخش  در  به ویژه  مردم  دغدغه های 
آمادگی  هم  ما  و  دارد  وجود  سلامت 
سطح  در  را  موجود  مطالبات  داریم 

وزاتخانه پیگیری کنیم.

اعلام آمـادگی مسوولان 
تالش برای رفع دغدغه های 

نظام سلامت غرب گیلان

موفق به صدور ۲۲۳.۹ میلیون دلار کالا و 
محصولات تولیدی شده اند که در برابر ۹۶.۹ 
مشابه  در مدت  کالای صادره  میلیون دلار 
 ۱۴۱.۳ افزایش  دهنده  نشان  قبل  سال 

درصدی است.
محصولات  تأمین  رویکرد  به  اشاره  با  وی 
واحدهای  سوی  از  داخلی  بازار  نیاز  مورد 
تولیدی منطقه متبوع خود، میزان صادرات 
زمانی  دوره  این  در  را  اصلی  سرزمین  به 
۱۳۳.۲ میلیون دلار اعلام کرد که در قیاس 
با ۱۰۸.۱۸ میلیون دلار صادر شده در نیمه 
اول سال ۱۴۰۰، خبر از رشد ۲۳ درصدی 
انزلی  آزاد  منطقه  کنندگان  تولید  عملکرد 

می دهد.
صادرکنندگان  اقبال  به  اشاره ای  فرهادی 
آزاد  منطقه  گمرکات  و  بنادر  از  داخلی 
خود  تولیدی  کالاهای  صدور  جهت  انزلی 
به بازارهای همجوار نمود و افزود: از ابتدای 
پایان شهریور ۱۴۰۱.۱۶۵.  لغایت  فروردین 

است.
وی میزان تخلیه و بارگیری ۸۲ فروند کشتی 
در مجتمع بندری کاسپین طی مدت شش 
ماه اول سالجاری را ۲۳۳.۸۶۷ هزار تن بیان 
هزار   ۲۰۶ کالا  حجم  این  از  گفت:  و  کرد 
وارد  کشتی  فروند   ۶۰ توسط  تن   ۶۳۰ و 
ترانزیت  و  واردات  جهت  بندر  اسکله های 
کالا شده و در عین حال ۲۲ فروند کشتی 
دیگر ۲۷۲۳۷ تن کالا و محصول تولید شده 
خزر  دریای  حاشیه  کشورهای  بنادر  به  را 
ترانزیت  و  صادر  المللی  بین  کریدورهای  و 

نموده اند.
دلیل  انزلی  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
مثبت شدن و مسیر رو به رشد شاخص های 
اقتصادی در منطقه متبوع  مختلف فعالیت 
خود را مشتمل بر چنین مولفه هایی عنوان 
اجرای  کرونا؛  منفی  اثرات  کاهش  نمود: 
بسته های حمایتی-تشویقی از سوی سازمان؛ 
به  بازدیدهای میدانی  و  برگزاری نشست ها 
منظور تسهیل و رفع موانع تولید با حضور 
افزایش  نهادهای همکار استانی و کشوری؛ 
ترانزیتی  و  بندری-گمرکی  فعالیت های 
با محوریت تأمین کالاهای اساسی،  منطقه 
مواد اولیه کارخانجات منطقه-استان-کشور 
میان  همکاری های  توسعه  صادرات؛  و 
دستگاهی در سطح استانی و ملی به منظور 
اتحادیه  با  مبادلات  گسترش  و  روان سازی 
و  امید  ایجاد  نهایت  و در  اوراسیا  اقتصادی 
انگیزه مضاعف در میان فعالین اقتصادی از 
منجر  که  کار،  و  فضای کسب  رونق  طریق 
گذاران  سرمایه  پیش  از  بیش  استقبال  به 
جهت حضور در منطقه آزاد انزلی به عنوان 
مرکز  و  کشور  شمال  سرمایه گذاری  کانون 
و جنوب  اوراسیا  با  اقتصادی  مراودات  ثقل 

آسیا شده است.

۲۶ میلیون دلار از مسیر منطقه صادر شده 
که در مقایسه با ۸۰.۸۵ میلیون دلار صادره 
در مدت مشابه سال گذشته بیانگر افزایش 

۱۰۴.۴ درصدی می باشد.
درصدی   ۱۹ ارتقای  به  اشاره  با  وی 
سرمایه گذاری در منطقه آزاد انزلی در این 
سال۱۴۰۱  اول  نیمه  در  کرد:  اضافه  مدت 
ارزش سرمایه گذاری تحقق یافته داخلی به 
رقم ۲۰۴۷۰ میلیارد ریال بالغ شد و این در 
حالی است که در مدت مشابه سال ۱۴۰۰ 

این رقم ۱۷۲۰۲ میلیارد ریال بود.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی با بیان 
جذب ۲۸ میلیون دلار طرح سرمایه گذاری 
 ۴۵ ثبت  از  سالجاری،  ابتدایی  نیمه  در 
با  و گفت:  داد  منطقه خبر  این  در  شرکت 
نخست  نیمه  در  ۳۶ شرکت  ثبت  به  توجه 
منطقه  این  که  شرکت هایی  تعداد   ،۱۴۰۰
سرمایه گذاری  و  اقتصادی  فعالیت  برای  را 
داشته  رشد  درصد   ۲۵ نموده اند  انتخاب 
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گیلان

درباره  ایلنا  با  گفت وگو  در  ترفع  امین   
ایران،  جانبه  سه  جلسه  توافقات  جزییات 
با  گذشته  روز  که  آذربایجان  و  روسیه 
میزبانی وزارت راه و شهرسازی برگزار شد، 
با حضور مقامات  این جلسه  اظهار داشت: 
توسعه  وزیر  شهرسازی،  و  راه  وزارت 
اقتصادی و معاون وزیر حمل و نقل روسیه 
و معاون وزیر حمل و نقل آذربایجان برگزار 
جلسه  این  برگزاری  اهداف  از  یکی  و  شد 
 ۱۵ ترانزیت  تحقق  برای  راهکارها  بررسی 

میلیون تن بین سه کشور بوده است.
وی با بیان اینکه یکی از مهمترین موضوع 
تامین  برای  روسیه  با  توافق  جلسه،  این 
آستارا  رشت-  راه آهن  ساخت  مالی  منابع 
روسیه  جلسه  این  در  داد:  ادامه  بود، 
سرمایه گذاری-  مکانیزه  برای  مفهومی 
به  که  داد  پیشنهاد  بهره برداری  ساخت- 
بررسی اصول این پیشنهاد پرداختیم و در 
مجموع روس ها به سرمایه گذاری و تامین 

 اعتبارات برای ساخت راه آهن رشت-آستارا 
تمایل دارند.

و  راه  وزارت  تجاری سازی  دفتر  مدیرکل 
شهرسازی تاکید کرد: یک ماه دیگر جلسه 
سه جانبه مجددا برگزار می شود و در جلسه 
نوامبر با روسی ها بر روی نحوه همکاری ها 
برای ساخت راه آهن رشت-آستارا به توافق 

نهایی و جمع بندی ها می رسیم.

و  نیاز  مورد  اعتبارات  میزان  درباره  ترفع 
درخواست شده از روسیه برای ساخت این 
بر روی کاغذ  آنچه که  مسیر ریلی، گفت: 
وجود دارد مبلغی حدود ۸۰۰ میلیون یورو 
است که البته بخش تملک زمین در مسیر 

را ایران انجام می دهد.

ترانزیت  توسعه  و  روانسازی  کارگروه  دبیر 
با اشاره به توافقات انجام شده با آذربایجان 
درباره  گفت:  گذشته،  روز  جلسه  در 

آستاراچای  اغبند،  پل   موضوعاتی ساخت 
شمال- کریدورهای  پروژه های  جزییات  و 

شد  انجام  مذاکراتی  غرب  شرق  و  جنوب 
پایانه  ایران  که  است  این  مهم  موضوع  و 
در کمتر یک سال  را  آستارا  مرزی جدید 
به احداث می رساند که با احداث این پایانه 
جدید مرزی و پل آستاراچای ظرفیت تردد 
تردد  به  و  می کند  پیدا  افزایش  کامیون 

روزانه ۵۰۰ کامیون می رسد.
وی ادامه داد: همچنین از موضوعات مهم 
این  آستارا  مرزی  جدید  پایانه  ساخت  در 
منتقل  شهر  از  خارج  به  پایانه  که  است 
خواهد شد و ترافیک شهری حاصل از صف 

کامیون های ترانزیتی حذف می شود.

شده  انجام  مذاکرات  دیگر  از  افزود:  ترفع 
که  بود  هوشمند  پلمپ های  اجرای  درباره 
منجر به حذف موانع غیر فیزیکی و تسهیل 

ترانزیت می شود.

توافق نهایی با روسیه در تامین اعتبار ٨٠٠ میلیون یورویی برای 
راه آهن رشت-آستارا

 مراسم معارفه دکتر عقیل قلی پور سرپرست 
معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی گیلان 
سرپرست  بالو   حیدرعلی  دکتر  حضور  با 
دانشگاه، جمعی از مدیران ستادی و کارکنان 

معاونت درمان برگزار شد.
در این مراسم، دکتر حیدرعلی بالو سرپرست 
با بیان اینکه  دانشگاه علوم پزشکی گیلان 
وظیفه مسوولان دانشگاه، ایجاد بستر مناسب 
برای خدمت به بیماران است، گفت: حوزه 
درمان چه در بخش دولتی و چه در بخش 
خصوصی از حوزه های بسیار سخت و پر کار 

است.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی گیلان، ادامه 
داد: در حوزه معاونت درمان، علیرغم کمبود 
کارشناسان نظارتی، بازدید از مراکز درمانی 

همچنان در حال انجام است.
وی با بیان اینکه دکتر قلی پور آشنایی خوبی 
کرد  امیدواری  ابراز  دارند،  درمان  حوزه  از 
اساس  بر  و  کامل  اقتدار  با  درمان  تا حوزه 
را  کار خود  برنامه ریزی شده،  سیاست های 

پیش ببرد.
در ادامه جلسه، دکتر عقیل قلی پور سرپرست 
معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی گیلان 
اظهار داشت: برای رسیدن به موفقیت، هر 
یک از ما در حوزه خود باید تمام تلاش خود 

را انجام دهیم.
وی در ادامه با تاکید بر لزوم احترام به ارباب 
رجوع و اخلاق مداری، گفت: در بازدیدهای 
نظارتی و تذکرات نیز می بایست رعایت اصول 

اخلاقی مدنظر باشد.
دکتر قلی پور با اشاره به کمبود نیروی انسانی 
و تجهیزات در حوزه درمان، ابراز امیدواری 
کرد با تامین تجهیزات و پرسنل کافی منطبق 
با حجم کار و واحدهای تحت پوشش بتوانیم 

پذیرای بیماران استاتی و مسافرین باشیم.

اســـاس کار در
 حــوزه درمـان، 
اخلاق مداری است

معاون وزیر راه کشورمان در جریان بازدید 
رشاد نبی اف وزیر توسعه دیجیتال و حمل 
پل  محل  از  آذربایجان  جمهوری  نقل  و 
مرزی مشترک دو کشور و همچنین پایانه 
و ترمینال غلات و بارانداز ریلی آستارا در 
امروز  اینکه  به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع 
حمل  و  دیجیتال  توسعه  وزیر  حضور  با 
پروژه  دو  از  آذربایجان  جمهوری  نقل  و 
بازدیدهایی  مشترک مرزی بین دو کشور 
صورت گرفت و در جلسه مشترکی موانع و 
مشکلات تکمیل پروژه بارانداز ریلی آستارا 
اظهار  گرفت،  قرار  بررسی  و  بحث  مورد 
کرد: ما دو پروژه مهم با کشور همسایه به 
صورت مشترک داریم که در جهت افزایش 
ظرفیت حمل و نقل بین دو کشور ایران و 
جمهوری آذربایجان در حال احداث است.

خیرالله خادمی افزود: یکی از این پروژه ها 
پروژه پل جاده ای است که در واقع احداث 
پل اتومبیل روی آستارا - آستارا می باشد 
که ان شالله بتوانیم وضعیت فعلی پلی که 
تغییر  نزدیک  آینده  در  را  است  نامناسب 
بدهیم و افزایش ظرفیت ترانزیت بین دو 

کشور را داشته باشیم.
توسعه  وزیر  بازدید  به  اشاره  با  خادمی 
دیجیتال و حمل و نقل جمهوری آذربایجان 
بارانداز  و  ترمینال غلات  و  پایانه  محل  از 
با  آستارا  ریلی  پایانه  گفت:  آستارا  ریلی 
سرمایه گذاری کشور جمهوری آذربایجان 
ایران  اسلامی  جمهوری  خاک  داخل  در 
رابطه  همین  در  و  است  احداث  حال  در 
نشست  و  گرفته  صورت  بازدیدهای  در  و 
برای  تصمیماتی  شد  انجام  که  مشترکی 
شاالله  ان  و  شد  گرفته  پایانه  این  تکمیل 
اتمام کامل این پروژه مهم ریلی شاهد  با 
افزایش ترانزیت ریلی از کشورهای اروپایی 
و روسیه از طریق کشورهای آذربایجان به 
جمهوری اسلامی ایران در آینده خواهیم 

بود.
بارانداز ریلی آستارا- بازدید از پل مرزی، 

آستارا و ترمینال غلات راه آهن آستارا از 
نقل  و  حمل  وزیر  سفر  های  بخش  دیگر 
راه  وزیر  معاون  و  آذربایجان  جمهوری 

کشورمان به بندر آستارا بود.

بازدید وزیر توسعه دیجیتال و 
حمل و نقل جمهوری آذربایجان 

از پل و پایانه مرزی آستارا

رشت  شهرداری  کرد:  اظهار  رشت  شهردار 
اهداف طرحهای کلان  در راستای پیشبرد 
تبصره ۱۵ ضوابط  الف  بند  شهری و طبق 
شهرداری   ۱۴۰۱ سال  بودجه  درآمدی 
از  مالی  تسهیلات  اخذ  درصدد  رشت، 
اجرای  راستای  بانکها در  و  مالی  موسسات 
پروژه های عمرانی جهت توسعه شهر رشت 

است.
ناوگان  نوسازی  گفت:  علوی  امیرحسین 
حائز  وظایف  از  یکی  شهری  نقل  و  حمل 
اهمیت مدیریت شهری است و در راستای 
اجرای آن از سال گذشته با تلاش اعضای 
شورای اسلامی و شهرداری رشت با جذب 
سازمان  و  کشور  وزارت  از  دولتی  منابع 
شهرداری ها و دهیاری های کشور منابع لازم 
را دریافت و نسبت به ایجاد زیر ساختهای 

شهردار رشت خبر داد؛

اخــذ تسهیــلات ۲٠٠٠ میـلیـارد ریـالی 
جهت اجرای پروژه های عمرانی شهر

اتوبوسرانی  نقل  و  حمل  ناوگان  نوسازی 
شهری اقدام شد.

به  دستگاه  اختصاص ۳۰  از  رشت  شهردار 
و  داد  خبر  رشت  شهر  اتوبوسرانی  ناوگان 
ساخت  برای  رشت  شهرداری  کرد:  اضافه 
ایستگاههای جدید و بهسازی ایستگاههای 
اتوبوس فعلی نیز برنامه مشخصی دارد و این 
مدل  تعریف  و  فراخوان  برگزاری  با  فرآیند 

سرمایه گذاری در مرحله اجرا می باشد.
ناوگان  هوشمندسازی  داشت:  اذعان  علوی 
حمل و نقل اتوبوسرانی شهری نیز همزمان 
اتوبوس ها در  ناوگان  نوسازی  و  بازسازی  با 
بسیار  آینده  در  تا  می باشد  پیگیری  حال 
در  شایسته تری  و  مطلوب  نزدیک خدمات 
به  اجتماعی  عدالت  و  رفاه  ایجاد  راستای 

شهروندان عزیز ارائه گردد.

نظام  سازمان  رئیس  زاده،  رئیس  محمد   
ما  متخصصان  از  پزشکی گفت: ۴۲ درصد 
محروم  مناطق  و  هستند  کلانشهر   ۵ در 
نبود  آن  دلیل  که  ندارند  مناسبی  شرایط 
زیرساخت های لازم برای ماندگاری پزشکان 

و متخصصان در مناطق محروم است.
در  دوره  گذراندن  با  ما  همکاران  گفت:  او 
مناطق محروم امتیاز لازم را کسب می کنند و 

به کلانشهرها بازمی گردند.
پزشکان  توزیع  راهکار  درباره  زاده  رئیس 
بسته  یک  باید  داد:  توضیح  متخصصان  و 
ماندگاری توسط دولت تعریف شود که برود 
مجلس که تصویب شود تا همکاران تمایلشان 

به ماندگاری در مناطق محروم بیشتر شود.
رئیس سازمان نظام پزشکی همچنین درباره 
کمبود متخصص در بعضی رشته ها گفت: در 
بعضی از رشته های تخصصی و فوق تخصصی 
به دلایل متعدد پزشکان ما تمایلی برای ورود 

به آن ها را ندارند.
گونه  این  اگر وضع  داد:  زاده هشدار  رئیس 
باشد ما با کمبود متخصص و فوق متخصص 

در رشته های خاص مواجه می شویم.
او درباره دلیل آن توضیح داد: شرایط تحصیل 
و کاری آن رشته ها دشوار است و راهکار آن 
نیز افزایش ظرفیت رشته پزشکی نیست و 

باید شرایط این رشته ها را اصلاح کنند.

رئیس سازمان نظام پزشکی اعلام کرد:
۴۲ درصد از پزشکان متخصص 

در ۵ کلانشهر هستند
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سازمان  مدیرکل  جانی،  ده  ده  سجاد 
سید  همراهی  با  گیلان  استان  بازرسی 
و  رشت  شهردار  علوی  امیرحسین 
حمیدرضا امام پناهی فرماندار شهرستان 
رشت از روند پیشرفت عملیات بهسازی 

سراوان بازدید بعمل آوردند.

ده ده جانی در این بازدید اظهار داشت: 
که  گلایه هایی  و  راستای شکوائیه ها  در 
ملی  سامانه  در  سراوان  مردم  سوی  از 
رسیدگی به شکایات بازرسی کل استان 
تا  گرفتیم  تصمیم  شده،  ثبت  گیلان 

بازدیدی از این منطقه داشته باشیم.

گیلان  استان  بازرسی  سازمان  مدیرکل 
با تاکید بر اینکه موضوع پسماند و زباله 
سراوان ریشه در سال های گذشته دارد، 

بررسی روند پیشرفت عملیات بهسازی سراوان
از  بازدید  حاشیه  در  پورحیدری  تیمور 
طرح توسعه جدید شرکت پارس خزر در 
شهر صنعتی رشت، اظهار داشت: بر اساس 
پیشرفت  بازدید میدانی و مشاهده میزان 
فیزیکی مناسب خطوط تولید؛ این شرکت 
ماشین  انواع  تولید  توانایی  توسعه  فاز  در 
و  اتوماتیک  نیمه  و  اتوماتیک  لباسشویی 
ماشین لباسشویی را دارد که بزودی شاهد 

راه اندازی آن در استان خواهیم بود.
اشتغال  میزان  گیلان  صمت  مدیرکل 
را  واحد  این  شده  بینی  پیش  مستقیم 
با  گفت:  و  نمود  بیان  نفر   ۲۰۰ از  بیش 
سالانه  توسعه؛  طرح  این  نهایی  اجرای 
هزار   ۵۰ و  لباسشویی  ماشین  هزار   ۲۰۰
دستگاه ماشین ظرفشویی با تکیه بر توان 
داخلی وارد بازار خواهد شد و بنا به گفته 
ویژگی های خاص  به  توجه  با  کارشناسان 
این خطوط تولید؛ امکان تولید انواع یخچال 
نیز با همین ماشین آلات مهیا می باشد که 
ساخت  تعمیق  و  داخلی  قطعات  تولید  با 
انواع قطعات؛ فراتر از مونتاژ پیش خواهیم 

رفت.
پورحیدری ابلاغ مصوبه ممنوعیت واردات 
لوازم خانگی را گامی تاثیر گذار جهت رشد 
توان صنایع داخلی دانست و تصریح کرد: 
البته توزیع برخی از صنایع مونتاژی لوازم 
خانگی بعضاً با برندهای مختلف بر فضای 
است  افکنده  سایه  داخلی  مصرف  بازار 
به  واقعی  تولیدکنندگان  برای  که چالشی 
باید  آن  رفع  جهت  در  و  می آید  حساب 

برنامه ریزی گردد.

به زودی تولید انواع ماشین 
لباسشویی و ظرفشویی در 
گیلان راه اندازی می شود

 تصریح کرد: باید روند انجام استعلامات 
به گونه ای پیش برود تا از طولانی شدن 

اقدامات در سراوان جلوگیری شود.

ده ده جانی از تعیین تکلیف مناقصه و 
افرادی که در جریان تسریع  با  برخورد 
در امورات بهسازی سراوان سهل انگاری 
این  ما  تاکید  گفت:  و  داد  خبر  داشتند 
است که از تشکیل جلسات بدون نتیجه 

خودداری شود.

نکاتی  بازدید  این  در  نیز  رشت  شهردار 
را یادآور شد و اذعان داشت: شهرداری 
رشت اقداماتی را در حوزه اخذ پیمانکار 
پروژه بهسازی سراوان انجام داده بود اما 
که  ماه ای  چند  وقفه  دلیل  به  متاسفانه 
در شهرداری رشت به وجود آمد، کارها 

ضبط  به  واکنش  در  دلخوش  کاظم   
و  فرهنگی  چهره  های  برخی  پاسپورت 
گفت:  آن ها  از  برخی  تحویل  و  ورزشی 
انجام کارهای هیجانی و  با  به هیچ وجه 
مسائل  زمینه  در  احساس  و  با شور  توام 
اجتماعی و امنیتی موافقم نیستم از طرف 
هم  را  آقایان  رفتارهای  از  برخی  دیگر 

تایید نمی کنم.
وی افزود: اگر پاسپورت کسی را گرفته و 
باید آن قدر شأن آن  بعد تحویل دادند، 
را  این موضوع  باشد که خودش  بالا  فرد 
مطرح نکند؛ حتی اگر آن فرد خودش این 
موضوع را علنی نکرده باشد اطرافیان هم 
ندهند چون در شرایط  انجام  را  این کار 
رعایت  را  ملاحظاتی  باید  همه  التهاب 

کنیم.
اسلامی  شورای  مجلس  نماینده  این 
دایی  علی  پاسپورت  ضبط  به  اشاره  با 
را  دایی  علی  آقای  گفت:  آن  تحویل  و 
این  همچنین  می دانیم.  شخصیت  یک 
فرهنگی  از چهره های  برخی  برای  کشور 
سرمایه گذاری کرده است به همین دلیل 

نباید در کشور خودزنی کرد.
را قبول  این  کارها  ما  این که  بیان  با  وی 
فعلی  شرایط  در  کرد:  تاکید  نداریم، 
و  زندگی  مشکلات  حل  سمت  به  باید 
بخشی  که  کنیم  حرکت  مردم  اقتصادی 
از این مشکلات برای تحریم هاست. البته 
هم  آمده  وجود  به  ایام  این  که  حواشی 
شود  می  تمام  ملت  ضرر  به  نهایت  در 
برای  آمریکا  به  گزارشی  منافقان  چون 
آمریکا  اصلا  تا  داده اند  ها  تحریم  تشدید 
آن  آیا  دیگر  طرف  از  نشود.  برجام  وارد 
آقا می خواهد کشور ما را درست کند که 
می  کجا  از  حقوق  پرسیدند  او  از  وقتی 
گیری پاسخ داد مادرم پول توجیبی می 

دهد؟

دلخوش: خودزنی نکنیم؛ حرمت 
چهره ها را حفظ کنیم

و  نرفت  پیش  شاید  و  باید  که  آنطور   
بخشی از کار متوقف شد.

اوایل  تا  مقرر شده  اینکه  بیان  با  علوی 
پروژه  پیمانکار  اخذ  مراحل  ماه  آبان 
کرد:  بیان  شود،  انجام  سراوان  بهسازی 
فرآیندهایی مانند دفن بهداشتی زباله و 
کنترل شیرابه در پروژه بهسازی سراوان 

لحاظ شده است.

با  شک  بدون  داد:  ادامه  رشت  شهردار 
مکان  در یک  لندفیل جدید  یک  ایجاد 
از محیط  این بخش  مشخص و مناسب 
بهبود  سراوان  یعنی  شهرمان  زیست 
پیدا کرده و به چرخه طبیعت بر خواهد 

گشت.
پروژه  روند  به  بخشی  سرعت  از  وی 

اظهار   بهسازی سراوان سخن گفت و 
پسماند،  مدیریت  مبحث  در  داشت: 
تولید زباله و تفکیک زباله خشک و تر 
اهمیت بسزایی دارد و بخش عمده ای 
منازل  یعنی  مبدأ  در  فرایند  این  از 
اگر  بنابراین  اتفاق می افتد،  شهروندان 
در  خوبی  فرهنگ سازی  یک  بتوانیم 
محیط  قطعا  باشیم  داشته  شهر  سطح 
دید. کمتری خواهد  آسیب  ما  زیست 

امیدواریم  کرد:  تصریح  رشت  شهردار 
تولید  سازی،  فرهنگ  مسیر  در 
بر  علاوه  آن،  تفکیک  و  کمتر  زباله 
ادارات،  و  دستگاه ها  همه  مردم، 
و  شهر  شوراهای  فرمانداری ها، 
داشته  را  لازم  مشارکت  هم  دهیاران 

باشند.

رضا ثقتی در مراسم معارفه سرپرست اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی صومعه سرا که در 
شد؛  برگزار  شهرستان  این  فرماندار  دفتر 
و  فرهنگی  فعالیت های  در  محوری  عدالت 
دولت  فرهنگی  گفتمان  راس  در  را  هنری 
انقلابی و جهادی سیزدهم ذکر و بیان کرد: 
باید بدون لکنت زبان، از گفتمان انقلاب و 
دولت که در مدار تحقق بیانات رهبر معظم 

انقلاب اسلامی است، حمایت کنیم.

باور  این  بر  به طور جد؛  اظهار داشت:  وی 
فرهنگی  ظرفیت های  از  باید  که  هستیم 
استان  فرهنگی  تعالی  برای  شهرستان ها 

بهره بگیریم.

بودجه،  توزیع  بخش  در  داد:  ادامه  ثقتی 
نیز  هنری  و  فرهنگی  الزامات  و  امکانات 
و  کرده  دنبال  را  محوری  عدالت  رویکرد 
شهرستان ها نیز متناسب با نیازهایشان، از 

این مولفه ها برخوردار می شوند.

“یوسف نیک انجام” سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی صومعه سرا شد

کنگره  برگزاری  زمینه  همین  در  ثقتی 
کوچک  میرزا  شهید  روحانی  بین المللی 
اینکه  به  اشاره  با  و  شد  یادآور  را  جنگلی 
صومعه سرا در نهضت جنگل و میرزا کوچک 
برای  برنامه ریزی  لزوم  بر  داشته،  نقش 
قیام  این  با  مرتبط  رویدادهایی  برگزاری 
در  ملی  شخصیت های  حضور  با  تاریخ ساز 

این شهرستان تأکید کرد.

در پایان این نشست؛ با قدردانی از تلاش های 
نورالله صفرپور، یوسف نیک انجام به عنوان 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  سرپرست 

شهرستان صومعه سرا معرفی شد.
نیک انجام دارای مدرک تحصیلی کارشناسی 
ارشد، پیش از این ریاست ادارات فرهنگ و 
ارشاد اسلامی شهرستان های فومن، قزوین 

و آوج را بر عهده داشته است.

گیلان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
پرشمار  ظرفیت های  تمامی  از  استفاده 
شهرستان صومعه سرا در سایه جلب حمایت 
از  را  اسلامی  نظام  کارگزاران  همراهی  و 
انتظارات خود از رئیس جدید این شهرستان 

عنوان کرد.

وی بیان داشت: به ثمر نشستن رویدادهای 
بزرگ و مانا در حوزه فرهنگ و هنر، نیازمند 
تقویت همگرایی بین نهادها و سازمان های 
مرتبط است و در صورت تحقق این مهم؛ 
ماندگار  و  فاخر  اقدامات  شاهد شکل گیری 

در این حوزه خواهیم بود.

همه  ظهور  و  بروز  جلوه  شد:  یادآور  وی 
در  و  مردم  منافع  متوجه  باید  فعالیت ها، 
خدمت به آنان باشد و انتظار دارم شورای 
فرهنگ عمومی شهرستان که اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی دبیری آن را بر عهده دارد؛ 

به طور موثری نقش آفرینی کند.
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سخن نور

پیامبر اکرم )ص(
داناترین مردم کسی است که دانش 

دیگران را به دانش خود بیفزاید.

خبر

جمعی از کودکان شهر به مناسبت روز جهانی 
علوی، شهردار  امیر حسین  با سید  کودک 

رشت دیدار کردند.
جلسه ای  کودک  جهانی  روز  مناسبت  به 
شهردار  علوی  حسین  امیر  سید  حضور  با 
شهرسازی  و  معماری  معاون  ویسی  رشت، 
شهرداری و جمعی از کودکان و مربیان آنان 

در شهرداری رشت برگزار شد.
علوی در این نشست، با تبریک روز جهانی 
و  مربیان  معلمان،  همه  از  تقدیر  کودک، 
آموزشی  اصول  پیگیری  برای  کودکان  اولیا 
حقیقت  در  کودکان  داشت:  ابراز  تربیتی  و 
اسلامی  ایران  سرزمین  بالنده  سرمایه های 
محسوب می شوند و آینده کشور و شهرمان 

دیدار کودکان شهر با شهردار رشت؛
علوی: هزینه کردن در حوزه کودکان سرمایه گذاری برای آینده است

چوک

صلاح کار کجا و من خراب کجا
ببین تفاوت ره کز کجاست تا به کجا
دلم ز صومعه بگرفت و خرقه سالوس
کجاست دیر مغان و شراب ناب کجا

حافظ

گفت:  شفت  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
برق  دچار  سرقت  حین  برق  کابل  سارق 

گرفتگی شد و جان خود را از دست داد.
طی  داشت:  اظهار  تقی زاده  مجید  سرهنگ 
اعلام مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر 
یک مورد برق گرفتگی در سطح شهرستان 
پاسگاه  انتظامی  ماموران  بلافاصله  شفت، 
شلماء و عوامل آگاهی به محل حادثه اعزام 

شدند.
ماموران و  با حضور  بیان کرد:  ادامه  وی در 
بررسی  و  حادثه  محل  در  امدادی  نیروهای 
دارای  فردی ۲۷ ساله  موضوع مشخص شد 
سابقه قضایی برای سرقت کابل به بالای تیر 
برق رفته بود که در حین سرقت دچار برق 
گرفتگی شد و با سقوط از ارتفاع، جان خود 

را از دست داد.
فرمانده انتظامی شهرستان شفت با اشاره به 
و  قیچی  قبیل  از  جرم  ادوات  و  آلات  اینکه 
مقدار ۷۰ متر کابل برق بریده شده سرقتی 
در کنار فرد فوت شده کشف شد، افزود: در 
جسد  و  تشکیل  قضایی  پرونده  زمینه  این 
برای بررسی بیشتر به پزشکی قانونی منتقل 

شد.
این مقام انتظامی در پایان گفت: شهروندان 
و  مشابه  مورد  هرگونه  مشاهده  صورت  در 
مشکوک، موضوع را در اسرع وقت از طریق 

سامانه ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

برق گرفتگی حین سرقت کابل برق 
در شفت، جان سارق را گرفت!

مدیر امور آب و فاضلاب شفت از سنجش 
سلامت آب شرب این شهرستان در ۶ ماه 

اول سال جاری خبر داد.
علی دادرس گفت: به منظور اطمینان از 
سلامت آب شرب مردم شهرستان شفت، 
در ۶ ماه اول سال جاری تعداد ۱۱ هزار 
و  سنجی  کدورت  آزمون  فقره   ۱۶۰ و 
و  شفت  آبفای  امور  توسط  کلرسنجی، 
تولید  منابع  از  شهرستان  بهداشت  مرکز 

و شبکه این شهرستان انجام شد.
و  ارتقاء  گذشته،  ماه   ۶ طی  افزود:  وی 
تعمیر ۷ دستگاه کلرزن و شستشوی ۱۴ 

فقره مخزن انجام یافته است.

دادرس، هزینه اقدامات انجام شده را ۳۵۰ 
میلیون ریال اعلام کرد و گفت: شهرستان 
مخزن   ۴ دارای  شهری  بخش  در  شفت 
با  روستایی  بخش  در  و  چاه  حلقه   ۷ و 
چاه ها  شامل  تاسیسات  باب   ۴۲ داشتن 
تحت  مشترک  هزار   ۱۵ به  چشمه ها  و 

پوشش خدمات رسانی می کند.

اصلاح و توسعه شبکه آبرسانی روستاهای 
چوبر-میرسرا شهرستان شفت

از  شفت  شهرستان  آبفای  امور  مدیر 
اجرای پروژه اصلاح و توسعه شبکه توزیع 
با  چوبر-میرسرا  روستاهای  شرب  آب 
هدف مدیریت مصرف و جلوگیری از هدر 

رفت آب خبر داد.

طول۲۸۰۰  به  پروژه  این  گفت:  دادرس 
متر تعویض لوله و ۲۰۰ متر لوله گذاری با 
هزینه ای بالغ بر ۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 

ریال اجرا شد.

وی افزود: با اجرای این پروژه ۱۵۰ خانوار 
از فشار مناسب آب شرب برخوردار شدند.

سنجش سلامت آب شرب شفت و 
توسعه شبکه آبرسانی روستاها

از  لنگرود  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
انهدام یک شرکت هرمی و دستگیری ۹ 

نفر از اعضای این باند خبر داد.
سرهنگ حمیدرضا سرخوش پور با اشاره 
به اینکه معمولا سرگروه های شرکت های 
کسب  برای  پوشالی  وعده  با  هرمی 
ویژه  به  افراد  به جذب  اشتغال  و  درآمد 
می کنند  اقدام  شبکه ها  این  در  جوانان 
اجازه  وجه  هیچ  به  پلیس  داشت:  اظهار 
ازعدم  استفاده  سوء  با  عده  ای  نمی دهد 
آگاهی افراد برای کسب منافع اقتصادی 
امنیت  خود،  غیرقانونی  و  نامشروع 

اقتصادی جامعه را برهم بزنند.
وی در ادامه از دریافت خبری در خصوص 
فعالیت یک شرکت هرمی در شهرستان 
پلیس  توسط  موضوع  بررسی  و  لنگرود 
آگاهی  پلیس  ماموران  و گفت:  داد  خبر 
ضمن  نامحسوس  و  فنی  اقدامات  با 
اطمینان از صحت موضوع، محل فعالیت 
ویلایی  خانه  در یک  را  باند  این  اعضای 
شناسایی  استحفاظی  حوزه  سطح  در 

کردند.

پایان کار شرکت هرمی 
در لنگرود با دستگیری 

۹ نفر

دانشکده  پیشکسوت  و  ارجمند  استاد 
نظریه پرداز  و  تهران  دانشگاه  جغرافیای 
مطیعی  سیدحسن  دکتر  روستایی،  توسعه 
لنگرودی دعوت حق را لبیک گفته و رخ در 

نقاب خاک کشید.
زنده یاد مطیعی لنگرودی، زاده ی سال ۱۳۲۵ 
دانشگاه کان  جغرافیای  آموخته  دانش  و 
و  بود  تهران  دانشگاه  استاد  سال ها  فرانسه، 
تالیفات زیادی از خود برجای گذاشته است. 
بیش از ۸۰ تن از دانشجویان ایشان به مرتبه 

استادی دانشگاه رسیدند.
استاد مسئولیت های زیادی در دانشگاه تهران 
مجلات  و  علمی  قطب  مدیریت  جمله  از 

تخصصی جغرافیایی داشت.

درگذشت دکتر سید حسن 
مطیعی لنگرودی

توسط آن ها رقم خواهد خورد.
شهردار رشت با تاکید بر اینکه هزینه کردن 
در حوزه کودکان سرمایه گذاری برای آینده 
از ایده ها  است، یادآور شد: مدیریت شهری 
و پیشنهادات کودکان در اجرای برنامه های 
شهری استقبال کرده و حتما از آن استفاده 

می کند.
علوی اضافه کرد: مناسب سازی محیط شهری 
برای کودکان و شهروندان در صدر برنامه های 
تردید  بدون  و  دارد  قرار  رشت  شهرداری 
مشارکت کودکان و نوجوانان در این میان از 

اهمیت خاصی برخوردار است.
انتظار  چشم  شدت  به  داشت:  ابراز  وی 
با این  روزی هستیم که کودکان کشورمان 

بتوانند  دارند،  که  خوبی  استعدادهای 
کنند. آفرینی  افتخار  سرزمین  این  برای 

نیازهای  رفع  برای  تلاش  رشت  شهردار 
و  داد  قرار  تاکید  مورد  را  کودکان 
در  است  درصدد  رشت  شهرداری  گفت: 
با  کودک  دوستدار  شهر  اهداف  جهت 
دارد،  که  فراوانی  و  متفاوت  مولفه های 

نماید. حرکت 
در  خوب  فضای  نمودن  فراهم  علوی 
برای  بازی  پارکهای  و  شهر  سطح 
کودکان را دیگر اولویت کاری شهرداری 
ایجاد شهر  با  اضافه کرد:  و  رشت خواند 
سطح  در  نشاط  زمینه  کودک  دوستدار 

می شود. فراهم  شهر 

اعضای گروه جراحی دانشگاه علوم پزشکی 
سرپرست  بالو،  حیدرعلی  دکتر  با  گیلان 
دانشگاه علوم پزشکی گیلان در سالن اجلاس 

دانشگاه دیدار و گفت وگو کردند.
دکتر حیدرعلی بالو  سرپرست دانشگاه علوم 
از  تقدیر  با  نشست  این  در  گیلان  پزشکی 
نظام  در  پزشکی  گروه های  همه  همکاری 
اغلب  کرد:  اظهار  جراحان،  به ویژه  سلامت 
مردم استان به هر دلیلی مایل هستند تا با 
حضور در مرکز استان خدمات سلامت محور، 
ازجمله انواع جراحی ها را دریافت کنند که 
مرکز  در  بیمار  برافزایش  علاوه  مسئله  این 
استان، موجب تقلیل ضریب اشغال تخت در 

شهرستان ها می شود.
کمبود  با  گیلان  استان  اینکه  بیان  با  وی 
تخت های درمانی مواجه است، افزود: استان 
گیلان نیازمند جدی راه اندازی یک بیمارستان 
جنرال حداقل یک هزار تختخوابی جهت رفع 

کمبود تخت های درمانی است.
بر  گیلان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
پیشرفت  جهت  در  همگانی  مشارکت  لزوم 
نظام سلامت گیلان تأکید کرد و گفت: این 

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی گیلان در نشست مشترک با گروه جراحان:
گیلان نیازمند جدی راه اندازی یک بیمارستان جنرال حداقل یک هزار 

تختخوابی است

دانشگاه با یک نفر اداره نمی شود بلکه باید با 
همدلی و بهره گیری از ظرفیت همه نخبگان 
نظام  در  پویا  جامعه ای  سیاسی،  و  علمی 

سلامت برای مردم رقم زد.
گروه های  نقش  شدن  کمرنگ  بالو،  دکتر 
پزشکی و دانشکده ها را موجب عقب ماندگی 
سلامت جامعه دانست و تصریح کرد: یقیناً 
و  پزشکی  گروه های  به  نسبت  ما  رویکرد 
گذشته  از  متفاوت   تخصصی  دانشکده های 
خواهد بود و با تشکیل کمیته های تخصصی 
سیاست های  آن ها،  نظرات  از  بهره گیری  و 

سلامت استان را پیش خواهیم برد.
نظام  توسعه  در  مؤثر  اقدامات  از  یکی  وی، 
منابع  جذب  در  همگانی  تلاش  را  سلامت 
طرح  از  پیش  کرد:  خاطرنشان  و  دانست 
مطالبات به مجموعه استانداری و نمایندگان 
مردم در مجلس شورای اسلامی باید نظرات 
توسط  سلامت  نظام  در  مردم  مطالبات  و 
مورد  دانشگاهی  جامعه  بدنه  و  کارشناسان 

بررسی قرار گیرد.
گیلان،  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
بازوان  از  دیگر  یکی  را  دانشگاه  شورای 

قدرتمند در تصمیم  گیری های کلان برشمرد 
و گفت: این شورا در کنار هیئت امنا یکی از 
علوم  دانشگاه  تصمیم گیرنده  اصلی  بازوان 
پزشکی گیلان است که می تواند دغدغه های 
مشترک را مطرح و برای حل آن ها برنامه ارائه 

کند.
جراحی  گروه های  برنامه های  از  بالو  دکتر 
استقبال کرد و گفت: دانشگاه علوم پزشکی 
گیلان بر خود لازم می داند که در کنار همه 
تنها  و  باشد  پزشکی  گروه های  همکاران 
کار  کنار  در  همکاری  و  همراهی  انتظارش 

جهادی به نفع مردم است.

وی با اذعان به اینکه ظرفیت علمی گروه های 
مطلوب  بسیار  گیلان  استان  در  پزشکی 
است اما در ساختار فیزیکی و منابع انسانی، 
کمی با دشواری روبرو هستیم، گفت: امروزه 
دانشگاه علوم پزشکی گیلان باید دارای یک 
سایت جامع دانشگاهی باشد تا در آینده هر 
بهداشت و درمان  نظام  به   مجموعه ای که 
به سایت  پیوستن  با  اضافه می شود،  استان 

جامع دانشگاهی همراه باشد.


